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Subject: RE: Vraag Philips

Received: Thur 4/2/2020 4:27:21 PM

Top! Merci @

Van:EEEJEEH @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 18:26

Aan: coronaGMT <coronaGMT@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Vraag Philips

IEE
Philips is er niet meer op teruggekomen, dus ik ga ervan uit dat het gelukt is ;). Maar ik zal ze zeker ook nog attent maken op

het innovatieloket.

Thanks voor het meedenken.

Groeten,

Van: minvws.nl>

Verzonden: donderdag 2 april 2020 18:02

Aan:IEEE)EEE© minvws n>
Onderwerp: RE: Vraag Philips

Corona adressen weet ik niet maar in bijlage kun je zien waar de landelijke nieuwsbrief van het consortium heen gaat, misschien

is dat een optie voor contactpersonen Nefemed, FHI en FME?

Of wellicht inmiddels gewoon naar [JIE @zonmw.nl... Wat denk jij?

ili

Van: 51.2e ) minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 13:28

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag Philips

Lekker makkelijk van CZ. Kunnen we dit eventueel nog naar de fabrikantkoepels sturen Nefemed, FHI, FME? Ik ziet hier niet

meteen een rol voor GMT namelijk. Hebben zij een e-mailadres voor corona vragen? Dan kan ik de e-mail wel sturen.

Thanks.

=}
vor:IEE) IEE oi: n>

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 12:53

minvws.nl>

Aan:

CC: ) JEN eminvws.nl>
Onderwerp: RE: Vraag Philips

Beste,

Ik weet dat Philips deze vraag heeft gesteld en er is ook best wat voor te zeggen om gezamenlijk aan de tafel te zitten. Andere

fabrikanten zijn hier wat huiverig voor en dus vergt het wat meer inspanning om een dergelijke meeting daadwerkelijk te laten

plaatsvinden. Voor ons als CZ valt dit te veel buiten onze opdracht; wij moeten vooral zorgen voor de aanschaf van apparatuur.
Ik zal dat aan Philips doorgeven. Ik weet evenwel niet bij Philips dan wel moet zijn voor als ze dit toch opgepakt willen zien. Ik

zal ze in principe naar GMT verwijzen.
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Groet,

Van: minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 12:22

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: Vraag Philips

ominvws.nl>;[IECKED minvws.nl>

@ minvws.nl>; coronaGMT <coronaGMT@ minvws.nl>

Bij deze!

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 12:05

Aan: IEEEERS invws.nl>
Onderwerp: Vraag Philips

Goeiemiddag,

Gisteren heb ik met Philips gesproken en zij vroegen concreet zich af of er nog een gesprek wordt opgezet tussen verschillende

leveranciers van beademing om zo te kunnen bepalen hoe de verschillende apparaten (beademing en monitoring) op elkaar

aangesloten kunnen worden. Zij willen hier namelijk heel graag in mee denken, zodat beademingsapparaten breed inzetbaar zijn.

lk denk dat dit bij CZ ligt, maar zouden jullie misschien deze vraag naar de juiste persoon kunnen sturen?

Alvast bedankt.

Groeten,


